

《人教版八年级上册英语第五单元课文（带翻译）》

Section A 1b

Listen and number the shows 1-4 in the order you hear them.

Hey, Jack, I plan to watch TV tonight. Do you want to join me?

Sure. What do you want to watch?

Well, what do you think of talk shows?

I don't mind them, but sometimes they can be a bit boring.

That's true.

Do you want to just watch the news?

I guess so. Maybe we can watch that new talent show after the news. I usually can't stand talent shows, but that one is quite funny.

OK, sure, but the soccer game starts at 5:00 p.m.

Oh, yeah, I want to watch that game, too.

Section A 2a

Listen to Lin Hui and Sally's conversation. Number the TV shows 1-5 in the order you hear them.

Hi, Lin Hui. What are you watching?

Hey, Sally. I'm watching a really funny sitcom.

Oh, I don't like sitcoms. What can you expect to learn from them? I like to watch the news or talk shows.

Watching sitcoms is a great way to relax! You can learn some great jokes, too.

Well, I like shows that are more educational. I think even game shows are better than sitcoms. You can try to guess the answers to the questions. Then what do you think of

soap operas?

Oh, umm, well, I know you can't expect to learn much from soap operas, but I have to say I love watching them! I plan to watch Days of Our Past tonight.

Section A 2b

Listen again. Complete the sentences.

Hi, Lin Hui. What are you watching?

Hey, Sally. I'm watching a really funny sitcom.

Oh, I don't like sitcoms. What can you expect to learn from them? I like to watch the news or talk shows.

Watching sitcoms is a great way to relax! You can learn some great jokes, too.

Well, I like shows that are more educational. I think even game shows are better than sitcoms. You can try to guess the answers to the questions. Then what do you think of soap operas?

Oh, umm, well, I know you can't expect to learn much from soap operas, but I have to say I love watching them! I plan to watch Days of Our Past tonight.

Section A 2d

Role-play the conversation.

What did you do in class today, Sarah?

We had a discussion about TV shows. My classmates like game shows and sports shows.

Oh, I can't stand them. I love soap operas. I like to follow the story and see what happens next.

Well, I don't mind soap operas. But my favorite TV shows are the news and talk shows.

They're boring!

Well, they may not be very exciting, but you can expect to learn a lot from them.

I hope to be a TV reporter one day.

Section B 1b

Listen and circle the description words you hear in the box in 1a.

What do you want to do today, Mary?

I want to watch a movie. Are there any good movies showing right now?

Hmm, let me look in the newspaper... How about something exciting, like an action movie or a scary movie?

Oh no, I think those movies are so meaningless.

Well, most of the movies on right now are action movies or scary movies.

Oh, maybe we should stay at home and watch TV then. I want to watch something relaxing, like a game show or a sitcom.

Hmm. I don't really like those kinds of TV shows. I think they're boring. I like to watch talk shows. They're more enjoyable.

OK, I like talk shows, too. I think they're wonderful. I like to find out what different people think about a subject.

OK, great. There's a talk show at 4:00 p.m. Let's watch that one.

Section B 1c

Listen again. Write down the words John and Mary use to describe the TV shows or movies.

What do you want to do today, Mary?

I want to watch a movie. Are there any good movies showing right now?

Hmm, let me look in the newspaper... How about something exciting, like an action movie or a scary movie?

Oh no, I think those movies are so meaningless.

Well, most of the movies on right now are action movies or scary movies.

Oh, maybe we should stay at home and watch TV then. I want to watch something

relaxing, like a game show or a sitcom.

Hmm. I don't really like those kinds of TV shows. I think they're boring. I like to watch talk shows. They're more enjoyable.

OK, I like talk shows, too. I think they're wonderful. I like to find out what different people think about a subject.

OK, great. There's a talk show at 4:00 p.m. Let's watch that one.

Section B 2b

Read the passage and complete the time line on the next page.

When people say "culture", we think of art and history. But one very famous symbol in American culture is a cartoon. We all know and love the black mouse with two large round ears—Mickey Mouse.

Over 80 years ago, he first appeared in the cartoon Steamboat Willie. When this cartoon came out in New York on November 18, 1928, it was the first cartoon with sound and music. The man behind Mickey was Walt Disney. He became very rich and successful. In the 1930s, he made 87 cartoons with Mickey.

Some people might ask how this cartoon animal became so popular. One of the main reasons is that Mickey was like a common man, but he always tried to face any danger.

In his early films, Mickey was unlucky and had many problems such as losing his house or girlfriend, Minnie. However, he was always ready to try his best. People went to the cinema to see the "little man" win. Most of them wanted to be like Mickey.

On November 18, 1978, Mickey became the first cartoon character to have a star on the Hollywood Walk of Fame. Today's cartoons are usually not so simple as little Mickey Mouse, but everyone still knows and loves him. Who has a pair of ears more famous than Mickey's?

参考译文：

Section A 1b

听录音，并按照你听到的顺序给节目编号1-4。

嘿，杰克，我今晚打算看电视。你想加入我吗？

当然。你想看什么?

嗯,你觉得脱口秀怎么样?

我不介意它们,但有时它们可能会有点无聊。

那倒是真的。

你想只看新闻吗?

我想是吧。也许我们可以在新闻之后看那个新的才艺秀。我通常受不了才艺秀,但那个很有趣。

好的,当然,但是足球赛下午5点就开始了。

哦,对,我也想看那场比赛。

Section A 2a

听林慧和莎莉的对话。按照你听到的顺序给电视节目编号1-5。

嗨,林慧。你在看什么?

嘿,莎莉。我在看一部非常有趣的情景喜剧。

哦,我不喜欢情景喜剧。你能从中学到什么?我喜欢看新闻或脱口秀。

看情景喜剧是放松的好方式!你也可以学到一些很棒的笑话。

嗯,我喜欢更具教育意义的节目。我认为即使是游戏节目也比情景喜剧好。你可以试着猜出问题的答案。那你觉得肥皂剧怎么样?

哦,嗯,好吧,我知道你不能指望从肥皂剧中学到很多东西,但我不得不说我喜欢看它们!我计划今晚看《我们的过去》。

Section A 2b

再听一遍。完成句子。

嗨,林慧。你在看什么?

嘿,莎莉。我在看一部非常有趣的情景喜剧。

哦，我不喜欢情景喜剧。你能从中学到什么？我喜欢看新闻或脱口秀。

看情景喜剧是放松的好方式！你也可以学到一些很棒的笑话。

嗯，我喜欢更具教育意义的节目。我认为即使是游戏节目也比情景喜剧好。你可以试着猜出问题的答案。那你觉得肥皂剧怎么样？

哦，嗯，好吧，我知道你不能指望从肥皂剧中学到很多东西，但我不得不说我喜欢看它们！我计划今晚看《我们的过去》。

Section A 2d

角色扮演对话。

你今天在课堂上做了什么，莎拉？

我们讨论了电视节目。我的同学喜欢游戏节目和体育节目。

哦，我受不了它们。我喜欢肥皂剧。我喜欢跟着剧情看接下来发生了什么。

嗯，我不介意肥皂剧。但我最喜欢的电视节目是新闻和脱口秀。

它们很无聊！

嗯，它们可能不是很刺激，但你可以从中学到很多东西。

我希望有一天能成为一名电视记者。

Section B 1b

听录音，在1a方框中圈出你听到的描述性词汇。

玛丽，你今天想做什么？

我想看电影。现在有上映的好电影吗？

嗯，让我在报纸上看看……看些刺激点的怎么样，比如动作片或恐怖片？

哦不，我觉得那些电影毫无意义。

嗯，现在上映的大多数电影都是动作片或恐怖片。

哦，也许我们应该待在家里看电视。我想看些轻松的东西，比如游戏节目或情景喜剧

。

嗯。我不太喜欢那种电视节目。我觉得它们很无聊。我喜欢看脱口秀。它们更有趣。

好的，我也喜欢脱口秀。我觉得它们很棒。我喜欢了解不同人对某个话题的看法。

好的，太棒了。下午4点有一档脱口秀。我们看那个吧。

Section B 1c

再听一遍。写下约翰和玛丽用来描述电视节目或电影的词汇。

玛丽，你今天想做什么？

我想看电影。现在有上映的好电影吗？

嗯，让我在报纸上看看……看些刺激点的怎么样，比如动作片或恐怖片？

哦不，我觉得那些电影毫无意义。

嗯，现在上映的大多数电影都是动作片或恐怖片。

哦，也许我们应该待在家里看电视。我想看些轻松的东西，比如游戏节目或情景喜剧。

。

嗯。我不太喜欢那种电视节目。我觉得它们很无聊。我喜欢看脱口秀。它们更有趣。

好的，我也喜欢脱口秀。我觉得它们很棒。我喜欢了解不同人对某个话题的看法。

好的，太棒了。下午4点有一档脱口秀。我们看那个吧。

Section B 2b

阅读文章，并完成下一页的时间线。

当人们说到“文化”时，我们会想到艺术和历史。但在美国文化中，一个非常著名的符号是卡通。我们都知道并喜爱那只拥有两只大圆耳朵的黑色小老鼠——米老鼠。

八十多年前，它首次出现在卡通片《威利汽船》中。当这部卡通片于1928年11月18日在纽约上映时，它是第一部带有声音和音乐的卡通片。米老鼠背后的男人是沃尔特·迪士尼。他变得非常富有和成功。在20世纪30年代，他制作了87部米老鼠卡通片。

有些人可能会问，这只卡通动物是如何变得如此受欢迎的。其中一个主要原因是米老

鼠就像一个普通人，但他总是努力面对任何危险。

在他的早期电影中，米老鼠很不幸，遇到了很多问题，比如失去他的房子或女朋友米妮。然而，他总是准备好竭尽全力。人们去电影院看“小人物”获胜。他们中的大多数人都想成为像米老鼠那样的人。

1978年11月18日，米老鼠成为第一个在好莱坞星光大道上拥有星星的卡通人物。今天的卡通片通常不像小米老鼠那么简单，但每个人仍然知道并喜爱他。谁的耳朵比米老鼠的更出名呢？

